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Geachte algemeen directeur, Lise Gosseye. 
Geachte voorzitter van de gemeenteraad, 
Wachtebeke 18 februari 2023 
Geachte, 
Namens de N-VA afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen wij  
volgende schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van   
23 februari 2023. 
 
Vraag 1: - programmatie Foyer muziek.:    

 
In de notulen CBS van 05/01/2023 staat vermeld dat er op de volgende data optredens voor Foyer Muziek 
geprogrammeerd zijn; 
11 februari 
1 april  
10 juni 
4 november 
Dit betekent dat er in het voorjaar van 2023 drie muziekoptredens geprogrammeerd zijn en in het najaar 
slechts één. 

• Is het mogelijk om in het najaar nog een extra muziekoptreden te programmeren?erslag met vraag en antw 

Rudy 
 
Vraag 2: – autodelen.:  
 

• Graag een evaluatie over de bereikte doelstelling en de gebruiksfrequentie. 
Rudy 
 
Vraag 3: - Masterplan Omer van Puyveldeplein.: 
 
Het opzet van het Masterplan Omer van Puyveldeplein is om dit plein maximaal te ontharden in combinatie 
met parkeermogelijkheden. 
Er werd voor de onthardingswerken een subsidieaanvraag ingediend bij de Vlaamse overheid. 
Er is aan VENECO gevraagd om dit masterplan te ontwikkelen. 
Het college heeft een budget voorzien voor de uitvoering van dit plan maar ze geeft meteen ook aan dat dit 
een beperkt budget is. Indien VENECO voor de ontwikkeling van dit plan een uitbreiding van het budget 
nodig  acht zal het college hier niet zomaar in meegaan.  
Volgens GECORO voldoet dit plan niet aan de criteria waaraan een ruimtelijk masterplan moet voldoen. 

• Waarom voorziet het college maar een beperkt budget voor dergelijk project? 

• Wordt Lochristi betrokken bij de verwezenlijking van dit project? 

• Wat is het standpunt van het college over de opmerking van GECORO? 
Rudy 

Vraag 4: - Wijziging gebruiksreglement ccw.: 

 

• We stellen ons de vraag hoe letterlijk we deze wijziging moeten nemen?  

• Stel er is een knutselactiviteit doorheen de dag voor 60+ georganiseerd of dansactiviteiten 
voor jong en oud moeten dan alle activiteiten stopgezet worden en dient iedereen zich 
spontaan te verwijderen uit het ccw om na de pauze terug de activiteiten te hervatten?  

• hoe wordt dit nu geregeld? We respecteren uiteraard iedereen zijn pauze recht,  

• Recht op pauze vervalt toch niet door de extra financiële bijdragen te vragen? 
Diederik 
Namens de N-VA-vertegenwoordigers in de gemeenteraad 
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Rudy Lootens en Diederik Lacayse 


